

Title (en)

Method and device for packaging the lateral sides and the top part of a palettized load.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtungen zum Verpacken von Längsseiten und der Oberseite einer Palettenladung.

Title (fr)

Procédé et machine d'emballage des faces latérales et d'extrémité supérieure d'une charge palettisée.

Publication

EP 0522928 A1 19930113 (FR)

Application

EP 92401863 A 19920630

Priority

FR 9108766 A 19910711

Abstract (en)

Method for packaging a palettised load by means of plastic film, in which an initial end part of a film strip, coming from a reel, is associated with the lateral side of the load; a pivoting movement of the shaft of the reel of film and of the load around a first axis is effected and the film strip is deposited on this lateral side; the film is deposited on the upper end side to be covered; the film strip is cut transversely and is joined to the film deposited or to the load; a pass is performed in which the pivoting movement is halted; a relative pivoting movement of one quarter to three quarters of a revolution of the shaft of the reel and of the load about a second axis is effected; in this situation, at least one sliding movement of the shaft of the reel and of the load along the second axis is effected; then a pivoting movement of one quarter to three quarters of a revolution of the shaft of the reel and of the load about the second axis is effected; and the pivoting movement about the first axis is recommenced. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé d'emballage d'une charge palettisée au moyen de film en matière plastique dans lequel on associe une partie extrême initiale d'une bande de film provenant d'une bobine à la face latérale de la charge ; on effectue un mouvement de pivotement de l'axe de la bobine de film et de la charge autour d'un premier axe et on dépose la bande de film sur cette face latérale ; on dépose du film sur la face d'extrémité supérieure à recouvrir ; on coupe transversalement la bande de film et on la solidarise au film déposé ou à la charge ; on réalise une passe dans laquelle on cesse le mouvement de pivotement ; on effectue un mouvement relatif de pivotement d'un quart à trois quarts de tours de l'axe de la bobine et de la charge autour d'un second axe ; dans cette situation, on effectue au moins un mouvement de coulissemement de l'axe de la bobine et de la charge le long du second axe ; puis on effectue un mouvement de pivotement d'un quart à trois quarts de tour de l'axe de la bobine et de la charge autour du second axe ; on recommence le mouvement de pivotement autour du premier axe. <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 11/04

IPC 8 full level

B65B 11/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65B 11/045 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

[A] EP 0022135 A1 19810114 - KELLER GMBH & CO KG

Cited by

FR2847554A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0522928 A1 19930113; EP 0522928 B1 19951025; AT E129470 T1 19951115; CA 2073667 A1 19930112; CA 2073667 C 19960618; DE 69205633 D1 19951130; DE 69205633 T2 19960404; DK 0522928 T3 19960212; ES 2079154 T3 19960101; FR 2678896 A1 19930115; FR 2678896 B1 19940225; GR 3018756 T3 19960430; US 5195301 A 19930323

DOCDB simple family (application)

EP 92401863 A 19920630; AT 92401863 T 19920630; CA 2073667 A 19920710; DE 69205633 T 19920630; DK 92401863 T 19920630; ES 92401863 T 19920630; FR 9108766 A 19910711; GR 950403608 T 19960124; US 90972592 A 19920707